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Trade Negotiations Committee of Developing Countries

MEETING OF GOVERNMENTAL EXPERTS OF PARTICIPATING COUNTRIES

As agreed on 14 October 1968, a meeting of governmental experts of
participating countries will be held on Friday, 25 October 1968. The meeting will
open at 3 p.m. in Salle XV in the Palais des Nations, Geneva.

This meeting will be devoted to a review of progress achieved in the bilateral
and joint consultations held in the past two weeks and to the consideration of
further steps which might be taken to further the progress in the negotiations.

Comité des négociations commerciales
des pays de développement

REUNION D'EXPERTS GOUVERNEMENTAUX DES PAYS PARTICIPANTS

Ainsi qu'il a été décidé le 14 octobre 1968, une reunion d'experts gouver-
nementaux des pays participants aura lieu le vendredi 25 octobre 1968. La reunion,
qui se tiendra à. Genève, au Palais des Nations, Salle XV, s'ouvrira à 15 heures.

Elle sera consacrée à l'examen des progrès réalisés dans les consultations
bilatérales et conjointes de ces deux dernières semaines, et à l'étude des
nouvelles mesures qui pourraient être prises pour favoriser le progrès des
négociations.


